
Verslag Algemene Ledenvergadering Energiecoöperatie Kort Haarlem 17-4-2024 

Aanwezig bestuur: Evert Hasselaar (voorzitter), Jan de Mos (secretaris), Hans Koning 

(penningmeester), Jan Wieringa (lid) en Boukje Ferwerda lid) en een 15-tal leden van 

de coöperatie 

Van 20.00 tot 20.30 uur: Onderdeel voor leden: 

Evert Hasselaar opent de vergadering met enkele mededelingen: 

• Op 5 oktober is, samen met de gemeente Gouda opnieuw een Buurtfeest 

gepland, evenals vorig jaar, maar nu op het Pretoriaplein. Met ook nu weer de 

Energiekar van de gemeente met voorlichting en materialen en activiteiten 

voor kinderen. Veel support deze keer vanuit maatschappelijke hoek; Unilever 

heeft op basis van een voordracht van onze kant als bijdrage in de kosten 

1.000,- toegezegd en de firma Scholman, het afgelopen jaar werkzaam  in de 

straten in de wijk, draagt 600,- bij aan de kosten van een springkussen. Ook 

zal Scholman de locatie gebruiksklaar maken en een aankondiging doen op 

zijn website. Evert toont de GoudApot trofee die we met de editie van 2023 

hebben gewonnen. Hij doet een oproep aan de aanwezigen om mee te helpen 

bij de organisatie.  

• In het najaar treedt Margreet Sturms af uit het bestuur, door verhuizing naar 

een andere wijk. Oproep om de vacature op te vullen of navraag te doen 

elders in de buurt. 

• Er is onlangs een projectleider gekozen voor de uitvoering van het onderzoek 

naar de mogelijkheden voor- en de haalbaarheid van een warmtenet in een 

deel van de buurt. Met warmte uit de Hollandse IJssel. Het is het vervolg van 

een burgerinitiatief van buurtbewoner Fokke Goudzwaard, ondersteund door 

EcKH. Er is geld beschikbaar gesteld door de gemeente om het onderzoek te 

starten. Binnenkort vindt overleg plaats hoe het onderzoek aangepakt gaat 

worden. De vorig jaar opgericht Bewonersgroep Kort Haarlem (BEKH) doet de 

begeleiding en verzorgt de contacten met de betreffende buurtbewoners. In de 

laatste Nieuwsbrief van de BEKH meer informatie. 

Jaarverslag: 

Geen opmerkingen. Dank aan Jan de Mos 

Jaarrekening 2023 en kascommissie 

De kascommissie, bestaande uit Brenda Vink en Anton Prins, heeft niets 

onregelmatigs kunnen vinden. Met dank. 

Jan Prins vertrekt volgens de regels uit de commissie waardoor ook hier een 

vacature vrijkomt. Lenie Reusink wordt bereid gevonden deze op te vullen. 

Conceptbegroting 2024: 

Geen bijzondere uitgaven. Voor de uitgaven voor het onderzoek Warmtenet is een 

aparte pot. 



De contributie blijft 15 euro. Fokke Goudzwaard vindt dat weinig en doet een voorstel 

om het lidmaatschap van leden automatisch voort te laten duren tot opzegging, 

waardoor jaarlijkse oproepen om opnieuw te betalen overbodig worden. Je zou dan 

een automatische incasso in moeten stellen. Dit is volgens het bestuur een heel 

gedoe en de vraag is wat het oplevert. Dit jaar hebben maar 9 van de 138 bewoners 

na oproep niet verlengd. Daar staat tegenover dat zich ook steeds weer nieuwe 

mensen aanmelden. Ons huishoudelijk reglement biedt wel de mogelijkheid van 

automatische betaling. Afgesproken wordt dat het bestuur beslist. 

Verder geen opmerkingen. 

Rondvraag: geen 

Het formele gedeelte wordt afgesloten.  

 

Van 20.30 tot 22.00 uur: Onderdeel voor alle buurtbewoners: 

Er komen nog enkele geïnteresseerden binnen voor het volgende onderdeel, 

presentatie en voors en tegens van de hybride warmtepomp en een rekenmodel voor 

de terugverdientijd van de pomp, met diverse input-varianten. 

De presentatie over de hybride warmtepomp wordt verzorgd door Evert 

Hasselaar, omlijst met een filmpje van hem (film) en Margreet Sturms (toelichting) 

over de ervaringen met haar woning, een monument, in de Krugerlaan, waarbij zij 

van energielabel G naar A gegaan zijn, door veel isolatiemaatregelen, een 

zonneboiler en een hybride warmtepomp. Voor de inhoud: zie de presentatie en het 

filmpje op de website. 

Er wordt gesproken over de relatie met het onderzochte warmtenet in de buurt. Moet 

je dan nu nog aan een warmtepomp beginnen? Vastgesteld wordt dat het warmtenet, 

als het er van komt in de wijk, nog wel even op zich laat wachten. Geadviseerd wordt 

om dan een tijdelijke oplossing van een hybride warmtepomp te kiezen. In die 

tussentijd geniet je wel van de voordelen (o.m. kostenbesparing op gas) van de 

hybride warmtepomp en een goede bijdrage aan ons klimaat.. 

Ondertussen is die markt voortdurend in ontwikkeling. Je kunt wachten tot het ideale 

type op de markt komt, maar je kunt ook nu je besluit nemen en alvast profiteren van 

wat er nu voorhanden is (zie ook het filmpje) Je kunt nu al vele m3 aan gas 

besparen. Er gaan getallen rond van 1500 m3 naar 500m3 gas in een jaar. 

Rekenmodel terugverdientijd hybride warmtepomp, van Hans Koning en Jan de 

Mos wordt gepresenteerd door Jan de Mos. 

Arthur den Haan: Verwacht wordt dat de gasprijs weer zal gaan stijgen. In dat geval 

wordt de terugverdientijd van de warmtepomp korter. Andersom is ook waar: als de 

gasprijzen dalen wordt het verschil in opbrengst van de pomp kleiner en de 

terugverdientijd dus relatief langer. 

Vraag is of de tijdelijke hybride warmtepomp de realisering van het warmtenet in de 

buurt belemmert? Het blijft een lastige afweging. Feit is dat het warmtenet kan 



“ontzorgen”. Zeker als het merendeel van het warmtebedrijf in eigen beheer blijft. 

Volgens de ophanden zijnde Warmtewet, komt het eigendom van de 

warmtebedrijven voor meer dan de helft in publieke handen.   

Over de warmtenetten verschijnt de laatste tijd veel negatiefs in het nieuws. Hans 

Koning: het betreft dan steeds de grote bedrijven. Als kleinschalig project moeten wij 

als bewoners zorgen dat we veel zeggenschap krijgen. Over anderhalf jaar zullen wij 

in Kort Haarlem dus weten of het warmtenet hier doorgaat of niet. 

Er ontstaat nog een gesprek over dubbel of triple glas en meer alternatieven. Advies 

is in elk geval: laat je goed informeren en ga in zee met een betrouwbare leverancier 

die weet waar hij het over heeft. Onze energiecoaches staan altijd tot je beschikking 

om hierbij te helpen. En houd de website EcKH hierop in de gaten. Ook de 

ontwikkelingen rond collectieve inkoop komen steeds meer in beeld. Overleg en 

samenwerking met buurtbewoners kunnen een positieve bijdrage leveren aan de te 

maken keuzes.  

 

 


